
 

Bestyrelsesmøde VNKR den 11. december 2024 
 

Referat    
 

1. Update på bund i hal B 

Orientering af arbejdet med ny bund. Ifølge centeret venter der ny bund i kommende 

uge.  

2. Pasning af baner fremadrettet 

Der skal nedsættes et hold af folk der gerne vil hjælpe med at passe baner. 

Det er svært at skaffe hjælp – og der behøver en oplæring.  

Kina undersøger med centeret hvordan bunden skal køres – om Janus har en vejledning til 

pasning af bund. Derfra laves der en plan efterfølgende. 

3. Økonomi 

Økonomien ser fornuftig ud – Officials udgifter sendes til Merete D6 

4. D6 møde: Der kommer til at mangle officials fremadrettet, klubber bedes overveje evt. 

emner. Situationen i DRF blev vendt – uskønt og dårligt for ridesporten generelt. 

Transit igennem Sverige til DK er et stort problem, heldigvis er der fokus på det nu fra 

flere kanter.  

Nye etiske anbefalinger fra DRF – disse tages op på kommende bestyrelsesmøde i vnkr. 

Information om sponsorat af cups 2025 – Knudsker Køl og B’s Fiskeværksted 

5. Juleridning – Kina melder noget ud snarest om vi tør satse på det i næste uge 

6. Stævner 2025 – er indsendt for 2025 og stævneplanen skal laves den 16. december 

Indtil videre følger vi 2024 planen med samme antal stævner 

7. Næste møde er den 13. januar 2025 


